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Bolos: Nu s-a pus problema ca sa lucram la impozitul progresiv; în continuare

ramânem cu cota unica

România ramâne în continuare cu cota  unica, a afirmat, luni, ministrul Finantelor, Marcel Bolos, el 

mentionând ca nu s-a pus problema sa se lucreze la impozitul progresiv. 

"Nu s-a pus problema ca sa lucram la impozitul progresiv. În continuare  ramânem cu cota unica, care stim ca a

produs mult bine pentru toti  românii, care stim ca încurajeaza munca, care stim ca este în avantajul  celor care îsi

desfasoara activitatea în câmpul muncii si în felul  acesta noi continuam cu cota unica. Impozitul progresiv se

potriveste  doar în perioadele în care statele sunt dezvoltate, au un anumit nivel  de dezvoltare si deocamdata

România si românii au nevoie de cota unica  pentru a fi sprijiniti în aceasta perioada grea pentru ceea ce înseamna 

traiul de zi cu zi", a raspuns Marcel Bolos, unor întrebari ale  jurnalistilor adresate în conferinta de la finalul

sedintei de Guvern.

Întrebat de ce se recomanda acest tip de impozit de catre Fondul Monetar  International sau Banca Mondiala,

ministrul Finantelor a explicat ca,  pâna la a ajunge la statutul de tara dezvoltata, România are nevoie de 

implementarea bugetelor de investitii.

"Eu cred ca de la particularitatile pe care le are România, de tara în  curs de dezvoltare, pâna la a ajunge la nivelul

de statut de tara  dezvoltata, mai trebuie sa ne implementam cel putin bugetele de  investitii, pentru Politica de

Coeziune si pentru ceea ce înseamna  Planul National de Redresare si Rezilienta si e nevoie în continuare sa 

aparam cota unica, asa cum este ea acum reglementata de Codul Fiscal", a  declarat Bolos.
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